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1. Som altid……

Endnu et godt bestyrelsesmøde er afholdt i Børnebyen. I nedenstående kan du læse
mere om hvad vi behandlede på mødet.

Husk også at du altid kan læse mere på Aale Hjortsvang Skoles hjemmeside, bl.a.
omkring Børnebyens mission, vision og værdier. Her findes også kontaktinformation
til skolebestyrelses repræsentanterne. Bring gerne dine gode idéer i spil ved at
kontakte skolebestyrelsen eller holde øje med muligheden for at komme med i
Børnebyens bestyrelse og være med til at forme vores dejlige Børneby.

Følg skolens facebook-side hvor der indimellem deles nyt, sjovt og det der er aktuelt
hos os.

2. Mødets referat

Nyt fra elevrådet
Formand og næstformand fra elevrådet deltog og fortalte om hvad de gerne vil
arbejde for. Elevrådet vil gerne arbejde for at få en fagdag, hvor de kan være med til
at bestemme hvad der skal ske på denne dag. De vil gerne afholde bankospil i
december måned og de er begyndt at lede efter sponsorgaver.
De vil gerne arbejde for at få et nyt underlag på multibanen, da der er dårligt
underlag der ikke kan klare den mængde vand det får.
De vil også gerne arrangere nogle turneringer i Minihallen for at skabe fællesskab
mellem eleverne.

Nyt fra Børnehave og SFO

Den pædagogiske læreplan er færdig og vil være at finde på hjemmesiden.

Politik for forældrekørsel i børnehaven har vi snakket om og er snart klar til uddeling
til forældre.



Der er blevet indkøbt trafikveste til når børnene i børnehaven skal på tur hvorpå der
står Aale Hjortsvang Børneby og telefonnumre til børnehaven (og det samme gøres
til skolen).

Nyt fra skolen

Skoleudviklingsplanen er udvidet med hvordan man bruger lokalområdet. Der er på
skolen fokus på det professionelle teamsamarbejde, Co-teaching og plan for test og
evaluering i dansk. Se mere i skoleudviklingsplanen på hjemmesiden

Rikke deltager fremadrettet i planlægningsmøder med SFO’en. Der er startet
månedsplan op i SFO’en og skolens lokaler inddrages nogle eftermiddage for at
skabe flere nye muligheder for SFO børnene.

Vi har gennemgået principper for skolen og skal være opmærksomme på at få dem
redigeret.

Der overvejes om der skulle være forældrearbejdsdag på skolen også.

Næste bestyrelsesmøde:
12. december 2024

Har du spørgsmål eller gode idéer, så henvend dig endelig til os.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen i Aale Hjortsvang Børneby


